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Doorgaan 
 

e gemeenteraadsverkie-

zingen zijn weer achter de 

rug. Ons CDA keert terug in de 

raad met 3 zetels. Een mooi 

resultaat hoewel er optimisten 

waren die zelfs aan 4 zetels 

durfden te denken. Maar met 3 

volwaardige zetels mogen wij 

best tevreden zijn. Een resul-

taat waarmee wij in de ko-

mende raadsperiode kunnen 

doorgaan om ons CDA geluid te 

laten horen.  
 

Ook in de 

gemeenten 

om ons heen 

heeft het CDA 

mooie verkie-

zingsresulta-

ten behaald 

en zijn in en-

kele gemeen-

ten zelfs ge-

stegen in het 

aantal zetels.  

Er volgt nu 

nog een inte-

ressante en 

spannende 

tijd: De vorming van het college 

dat de stad de komende vier jaar 

zal besturen. Natuurlijk hopen wij 

ook de komende vier jaar weer 

een wethouder te mogen leveren. 

Als de kopij voor de Nieuwsbrief 

moet worden ingeleverd, beginnen 

de besprekingen over de vorming 

van een nieuw college. Wij zijn in 

ieder geval uitgenodigd om mee te 

praten. Op zich is het belangrijk 

om mee te mogen doen binnen 

een na de verkiezingen te vormen 

coalitie. Natuurlijk is het mooi als 

er een wethouder namens het CDA 

in het college vertegenwoordigd is. 

Maar nog veel belangrijker is, dat 

waar je voor staat en ook in het 

verkiezingsprogramma is opgeno-

men mede een onderdeel wordt 

van het beleid dat in de komende 

vier jaar zal worden uitgevoerd. 
 

insdag 25 maart is de ge-

meenteraad voor het laatst in 

haar oude  samenstelling bijeen 

geweest. Afscheid werd genomen 

van raadsleden die niet meer te-

rugkeren in de raad. Ook ons 

raadslid Dick Scharn heeft afscheid 

genomen van de raad en werd 

evenals alle andere raadleden die 

afscheid namen, door burgemees-

ter Don Bijl 

toegesproken. 

Ook twee van 

onze commis-

sieleden keren 

niet meer terug 

in de fractie. 

Kees Paul en 

Bert Bouman 

zullen na heel 

veel jaren bin-

nen de fractie 

actief te zijn 

geweest in de 

komende raads-

periode niet te-

rugkeren. 

Dick, Kees en Bert wil ik voor alles 

wat zij de afgelopen jaren en dat 

zijn niet alleen de afgelopen vier 

jaar geweest, maar ook vele jaren 

daarvoor, bedanken voor hun inzet 

en stimulerende bijdrage aan het 

werk binnen de fractie en het ver-

tegenwoordigen van het CDA bin-

nen de gemeente Purmerend. 

Ook wil ik de leden van de nieuwe 

fractie veel sterkte toewensen, 

zeker ook met alles wat er in de 

komende raadsperiode op hen zal 

afkomen, denk hierbij alleen al aan 

het AWBZ/Wmo beleid. Zij mogen 

zich gesteund weten door een ach-

terban van leden en kiezers. 

Jan Schuuring 

D 
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Lijsttrekker Geoffrey Nijenhuis (m) op de Verkie-
zingsmarkt samen met de Tweede Kamerleden 

Pieter Heerma (l) en Mona Keijzer (r) 
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Uitslag gemeenteraadsverkiezingen  
 

oor een aantal partijen varieert het aan-

tal stemmen, het percentage en het aan-

tal zetels sterk. Het CDA daarentegen blijkt 

een stabiele partij te zijn. Zo gaat de Stads-

partij van 3 naar 8 en de VVD van 7 naar 4 

zetels. Het CDA blijft constant met 3 zetels. 

Die zetels zullen bezet worden door Geoffrey 

Nijenhuis, Eveline Tijmstra en Rob Duijker. 

De fractie zal worden gecompleteerd met de 

commissieleden Pascal Verkroost, Fred Slin-

ger en Annemiek Nuijens.  

De Stadspartij neemt als grootste partij, het 

voortouw bij een nieuw te vormen college.  
 

 
 

 
 

De nieuwe gemeenteraad van Purmerend 

 

Hieronder de uitslag voor het CDA in 2006, 

2010 en 2014: een toonbeeld van stabiliteit. 
 

 
 

Samengesteld door Kees Paul 

Tevreden met verkiezingsuitslag  
 

rie zetels voor het CDA Purmerend! Een 

goed resultaat wat mij betreft. Het CDA 

houdt hiermee het zelfde aantal zetels ten 

opzichte van de vorige raadsperiode. Dit re-

sultaat laat zien dat we een stabiele partij 

zijn in de Purmerendse politiek.  
 

 
 

Geoffrey Nijenhuis op de Verkiezingsmarkt samen met de 
Tweede Kamerlid Pieter Heerma (r) en Jaap Veenstra (l)  

 

Uitslag en onderhandelingen 

e verkiezingsuitslag laat de nodige verschui-

vingen zien in de Purmerendse politieke are-

na. De Stadspartij is de grote winnaar met acht 

zetels en ook D66 en AOV hebben goede resulta-

ten geboekt. De Stadspartij is nu als grootste par-

tij aan zet bij het vormgeven van de coalitieon-

derhandelingen. Uiteraard wil het CDA Purmerend 

ook bij de komende bestuursperiode deelnemen 

aan de coalitie. We hebben heel wat te bieden als 

mogelijke coalitiepartner, maar de essentie is wat 

mij betreft dat we een goede combinatie van ken-

nis en betrouwbaarheid kunnen leveren. 
 

Veel werk verzet 

et veel plezier kijk ik terug op de afgelopen 

campagne. Er is weer enorm veel werk ver-

zet door de CDA’ers in Purmerend. Campagnelei-

der Jaap Veenstra zal daar iets meer over zeggen. 

Wat mij opvalt is de saamhorigheid binnen onze 

partij. We staan altijd voor elkaar klaar en dat 

vind ik heel waardevol. 

Ik wil graag afsluiten met een woord van dank 

aan alle CDA’ers die zich hebben ingezet tijdens 

de afgelopen verkiezingscampagne. Zonder deze 

vrijwilligers kan er simpelweg geen goede 

campagne gevoerd worden.  
Geoffrey Nijenhuis, lijsttrekker CDA Purmerend 

 

Campagne 
 

ankzij de hulp van vele leden van onze afde-

ling kunnen wij terugkijken op een goede 

verkiezingscampagne. Het kan u niet zijn ontgaan 

dat wij prominent aanwezig waren. Zoals altijd 
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waren wij de enige van de poli-

tieke partijen in Purmerend met 

billboards in weilanden langs de 

A7. En ook de affiches aan lan-

taarnpalen door de hele stad 

vielen zeker weer op, in positieve 

zin. Daarnaast waren er natuur-

lijk de folders. Wij hadden een 

algemene folder, een folder spe-

ciaal gericht op ouderen, een 

persoonlijke folder om uit te de-

len aan familie, vrienden en ken-

nissen, en Pascal Verkroost en 

Eveline Tijmstra hadden zelfs een 

geheel eigen folder. Advertenties 

in het Purmerends Nieuwsblad en 

in Purmerend op Zondag maak-

ten het papieren offensief com-

pleet. Met folders, ons verkie-

zingsprogramma en strooigoed 

stonden wij op de zaterdag voor 

de verkiezingen op de Kaasmarkt, 

waar wij het winkelend publiek 

voor ons probeerden te winnen. 

De uitslag van de verkiezingen 

vindt u op pagina 2. Onze aan-

hang is getalsmatig superstabiel 

en dat is geruststellend en stemt 

tot tevredenheid.  

Het lijkt er op dat veel stemmers 

ontevreden waren over het rege-

ringsbeleid van VVD en PvdA dat 

als ‘oude politiek’ wordt gezien. 

Ook het CDA heeft daar last. Dit 

neemt niet weg dat het CDA de 

weg omhoog weer gevonden 

heeft. Wij gaan door op de inge-

slagen weg en zullen ons enthou-

siast inzetten voor de volgende 

campagne; die voor de Europese 

verkiezingen!  

Jaap Veenstra, campagneleider 

 

Afscheidsspeech  
van Dick Scharn 

 

Geachte aanwezigen, beste 

politieke vrienden en vrien-

dinnen, kijkers thuis, 
 

raag wil ook ik bij mijn 

afscheid van de Raad al-

lereerst de Stadspartij, D’66  

en het AOV 

van harte 

feliciteren 

met hun 

verkie-

zingsover-

winning. 

Een politie-

ke wervel-

wind heeft 

de samen-

stelling van de Raad danig 

door elkaar gehusseld. De 

NVU heeft het gelukkig niet 

overleefd. Maar ik betreur het 

oprecht dat de SP niet meer 

van de partij is. Ik zal het kri-

tische rode tomatenduo toch 

gaan missen. Ik kan me die 

uitspraak permitteren omdat 

we ondanks woordensteekspel-

letjes, veel van elkaar konden 

hebben. En we het toch ook 

soms met elkaar eens waren. 
 

elaas was de opkomst van 

de kiezer teleurstellend. 

Eigenlijk onbegrijpelijk. Waar in 

sommige landen kiezers soms 

enorme afstanden moeten afleg-

gen en urenlang in de rij staan 

om hun stem te kunnen uitbren-

gen in een of ander gammel ver-

kiezingsbureautje, laten hier ve-

len het afweten. Mijn teleurstel-

ling daarover sublimeer ik door te 

stellen dat de helft van de bur-

gers gewoon tevreden is en daar-

om niet gaat stemmen. Zo kom 

je er ook uit. 

Hoe het ook zij: alle partijen zul-

len met dit resultaat en met ge-

wijzigde verhoudingen de ko-

mende jaren met elkaar moeten 

samenwerken. 

Ik heb daar alle vertrouwen in. 

Let’s stay positive. 
 

n ieder geval ben ik blij dat we 

als CDA het aantal zetels heb-

ben weten te behouden. 

Alle kiezers: bedankt daarvoor. 

Het is gebleken dat het CDA een 

partij is, hoewel afgeslankt, die er 

toe doet, met een stabiel lokaal 

marktaandeel en met oog voor 

verfrissende verjonging. 

En ook op lokaal regionaal en 

landelijk niveau mogen wij niet 

klagen en zijn hoopvol voor de 

toekomst. 
 

ls ik terugblik op de afgelo-

pen raadsperiode constateer 

ik dat het een periode is geweest 

die wat mij betreft gekenmerkt 

werd door een goede onderlinge 

sfeer en constructieve en res-

pectvolle verhoudingen. Uiteraard 

liepen soms de emoties wel eens 

een keer hoog op, maar ook 

menselijkheid is het Raadslid niet 

vreemd. Als het maar authentiek 

is. De informele setting voelde 

aangenaam. En zo hoort het ook. 

De burger moet, zo blijkt, niets 

hebben van onfatsoenlijke 

scherpslijperijen of onparlemen-

tair gedrag. En is er niet van ge-

diend als de persoonlijke omgang 

wordt vertroebeld door ongefun-

deerd wantrouwen of ongefun-

deerde aantijgingen. 
 

ok de sfeer op de verkie-

zingsmarkt in onze binnen-

stad heb ik als bijzonder prettig 

mogen ervaren. Met een Breugeli-

aanse, kleurrijke ambiance qua 

uitdossing en bonte uitstalling van 

verkiezingsparafernalia. 
 

 
 

Ieder zijn eigen identiteit en in-

breng. En ik kreeg de indruk dat 

het publiek het wel kon waarde-

ren. Moeten we eigenlijk vaker 

doen.  

De gemeenschappelijk verkie-

zingsborden verspreid over de 

stad vormden daarmee echter 

een schril contrast. 

De uniforme verkiezingsposters, 

alle ter grootte van een postze-

gel, vond ik nou niet bepaald 

wervend. Je moest om de tekst te 

lezen flink vaart minderen en je 

verrekijker in gereedheid bren-

gen. Maar hopelijk komt hier 

verbetering in. 
 

k neem hierbij, toch wel met 

een beetje weemoed, afscheid 

van de Raad. Ik heb in totaal 18 

jaar mijn steentje aan de lokale 

politiek mogen bijdragen. Ik wil 

hierbij alle Raads- en Commissie-

leden bedanken voor de prettige 

samenwerking die ik heb mogen 

ervaren. Mijn waardering gaat 

ook uit naar het College. Ik heb 

veel respect voor hun inzet en 

taakopvatting. Het is immers een 

baan die steeds veeleisender is 

geworden mede vanwege de vele 

taken die op ze af zijn gekomen 

en de toegenomen complexiteit 

daarvan. Maar desondanks na-

men ze de tijd voor overleg of het 

beantwoorden van onze prangen-

de vragen. En dat geldt evenzeer 

voor de Griffie. Petje af voor ze. 

Mijn dank gaat ook uit naar de 

ambtenaren, de vaak stille wer-

kers op de achtergrond, en die 

ook altijd bereid waren je telefo-

nisch te woord te staan, en de 

onmisbare medewerkers van de 

facilitaire dienst. 

G 

H 
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Dick Scharn 
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En ik wil hierbij ook mijn vrouw 

bedanken. Die moest telkens 

maar rekening houden met de 

grillen van 

mijn politie-

ke uithuizig-

heid. Maar 

onze virtuele 

band is wel 

versterkt door de uitzendingen 

van RTV-Purmerend vanuit mijn 

tweede huiskamer die in de eerst 

huiskamer kritisch, maar met 

belangstelling, werden gevolgd. 
 

oor de komende raadsperi-

ode wens ik iedereen alle 

succes toe, waarbij ik vooral 

hoop dat onze burgers blijvend 

zullen worden betrokken bij het 

reilen en zeilen van onze mooie 

marktstad. 

Wij moeten meer de boer op. 

Dan maar wat minder vergade-

ren en nog meer van buiten 

naar binnen werken.  
 

ot slot: voor degenen die 

bang zijn dat ik met mijn 

vrije tijd geen raad zou weten, 

merk ik geruststellend op dat, 

hoewel ik best wel van gerani-

ums hou, van plan ben er niet 

achter te gaan zitten. 

Dus dat wordt nog meer vrijwil-

ligerswerk, nog meer hardlo-

pen, fietsen, nog meer lezen, 

nog meer orgelspelen op ons 

fameuze Garrelsorgel, en voor-

uit dan maar: ook wat meer 

stofzuigen, ramen lappen en in 

de tuin werken. 

Maar uiteraard blijvend geboeid 

door onze stad. Met een variant 

op een van de uitspraken van 

Obama sluit ik af: good evening 

to all of you: I love our town. 

Dick Scharn 
 

Veranderingen in de Zorg 
 

n het voorjaarsnummer van 

Sfeer!, het blad voor leden 

van De Zorgcirkel, heeft Eveline 

Tijmstra een column geschre-

ven over de veranderingen in 

de zorg die op stapel staan. De 

tekst van de column vindt u 

hieronder. Als u daarover vra-

gen hebt of een opmerking wilt 

maken dan kunt u contact op-

nemen met Eveline Tijmstra: 

tel. 06-44933675 en mailadres: 

evelinetijmstra@gmail.com 

Iets doen voor een ander  
 

anaf 2015 worden ge-

meenten en zorgverze-

keraars verantwoordelijk 

voor vele zorgtaken die 

voorheen via de landelijke 

overheid georganiseerd wer-

den. Deze overheveling van 

taken gaat gepaard met 

enorme bezuinigingen. Het 

meer inzetten van mantel-

zorgers en vrijwilligers is 

een vaak gehoorde maatre-

gel om de bezuinigingen op 

te vangen. Maar hoe realis-

tisch is dat? 
 

Minder geld 

anaf 2015 wordt het budget 

voor huishoudelijke zorg 

met 40 procent gekort, ver-

dwijnt een kwart van het bud-

get voor begeleiding en op per-

soonlijke verzorging is de kor-

ting 15 procent. Krijgen ge-

meenten en zorgverzekeraars 

het voor elkaar om met zoveel 

minder geld de zorg goed te 

organiseren? Ik heb er zo mijn 

twijfels over.  

Ik verbaas mij over het gemak 

waarmee mensen praten over 

het inzetten van mantelzorgers 

en vrijwilligers om de zorg 

goedkoper te maken. Het doet 

geen recht aan het werk dat 

mensen in de zorg verrichten en 

het doet geen recht aan de sa-

menleving. Er zit een veronder-

stelling in dat alle medewerkers 

in de zorg makkelijk vervang-

baar zijn door vrijwilligers en dat 

we op dit moment in Nederland 

helemaal niets voor elkaar doen.  
 

Thuiszorg meer dan alleen 

schoonmaken  

e kan niet zomaar alle zorg die 

thuiszorgmedewerkers bieden 

over laten nemen door vrijwilli-

gers en mantelzorgers. 

Lijfgebonden 

zorg is iets dat 

door een pro-

fessional moet 

worden gedaan 

en huishoude-

lijke zorg is 

meer dan al-

leen maar schoonmaken. Thuis-

zorgmedewerkers hebben een 

belangrijke signalerende functie 

om vroegtijdig aan de bel te 

trekken als het minder gaat 

met de gezondheid van iemand 

of als mensen in eenzaamheid 

thuis zitten. Daarnaast vormt 

het ‘praatje’ ook een belangrijk 

sociaal contact dat mijns inziens 

lang niet altijd op waarde ge-

schat wordt. Als we willen dat 

mensen langer zelfstandig blij-

ven wonen, is het gebruik kun-

nen blijven maken van de thuis-

zorg essentieel.  
 

3,5 miljoen mantelzorgers 

n mijn omgeving zie ik volop 

mensen die bereid zijn om 

veel voor anderen te doen. Ook 

het beleid van gemeenten is er 

al op gericht om de omgeving 

van de burger meer te betrek-

ken op het moment dat iemand 

zorg nodig heeft. Samen wordt 

er in kaart gebracht waar de 

eigen mogelijkheden liggen en 

of er een sociaal net-werk aan-

wezig is dat kan 

helpen. Het 

beeld dat we in 

Nederland niet 

naar elkaar om-

zien klopt niet. 

Nederland telt 

op dit moment al 3,5 miljoen 

mantelzorgers. Laten we daar 

zuinig op zijn.  
 

Als CDA’er sta ik voor een sa-

menleving waarin we voor el-

kaar zorgen en je niet alleen 

kijkt naar jezelf, maar ook naar 

de mensen om je heen. Voor 

mij hoort mantelzorg en vrijwil-

ligerswerk bij samenleven, en 

niet bij bezuinigen. 

Eveline Tijmstra, raadslid  
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Eveline Tijmstra 


